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 Vastgesteld verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur 
d.d. 20 maart 2024 

 

 
 

 

Aanwezig: Dhr. M. Roozendaal (voorzitter), Dhr. P. Kuijs, Dhr. P. Raaijmakers, Dhr. C. 

Koopmans,  Mw. M. van Alphen, Dhr. P. Bressers, Dhr. D. Dankers, Dhr. N. 

de Lange, Dhr. J. Vrensen, Dhr. N. Wouters, Dhr. T. van der Linden, Dhr. S. 

Grevink, Mw. J. Goossens, Mw. C. van Overdijk, Mw. L. Maaref, Mw. V. 

Zeeman, Mw. M. Bongaerts, Dhr. J. Simons (secretaris),  

Afwezig:   

Notulen: Mw. L. Driessen 

 

1. Opening 

▪ Voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom: AB leden, directieleden, 

OR en cliëntenraad, medewerkers WSD en andere geïnteresseerden. Veel publiek 

vandaag en ook van AB leden zijn geen afmeldingen ontvangen. Oisterwijk heeft 

nog geen vertegenwoordiging op dit moment, maar er is iemand voorgedragen 

aan de raad. Zij zal na goedkeuring door de raad voor het eerst aansluiten in het 

AB van juli. 

 

2. Conceptverslag AB vergadering d.d. 13 december jl. (ter vaststelling) 

▪ Het conceptverslag wordt zonder wijziging vastgesteld. 

N.a.v.:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

  

3. Mededelingen 

▪ In samenwerking met de gemeente Nuenen, Son & Breugel, Best en Oirschot 

schrijven we in op de 2e tranche van de ESF-subsidie. Een nieuw 6-jarig 

programma ESF. Het budget kan worden ingezet voor de arbeidsmarktregio’s 

voor ondersteuning van kwetsbare werkenden en werkzoekenden. Gemeente 

Eindhoven is penvoerder. We schatten in dat we aan de eisen voldoen en dat het 

gaat om een relatief eenvoudig administratief proces.  

▪ Op tafel liggen voor de bestuursleden zakjes chocoladegeld. In de week van het 

geld hebben alle WSD werknemers zo’n zakje chocoladegeld ontvangen met 

daaraan een kaartje met het emailadres en telefoonnummer van de 
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budgetcoach. Dan weten ze waar ze zich kunnen melden mochten ze zich zorgen 

maken over hun financiën.   

▪ Al paar keer vermeld, maar nogmaals Save the date voor 18 april en 20 april 

voor de WSD Open Deuren week waarbij we ons nieuwe pand openen. Mw. Den 

Hertog van de afdeling Communicatie en scrummaster van het scrumteam neemt 

AB mee in het programma. De presentatie wordt toegevoegd in Ibabs. De 

zichtbaarheid van WSD in deze week is ook een mooie opstap voor onze 

Wervingscampagne Brede Doelgroep. We willen zoveel mogelijk mensen bereiken 

om de mogelijkheden die WSD de gemeenten en haar inwoners biedt nog verder 

onder te aandacht te brengen en geïnteresseerden naar ons toe te leiden.  

▪ Aansluitend aan deze week zal op 1 mei de campagne Weving Brede doelgroep 

starten waarover op een  later moment meer. Morgen vindt de bureauselectie 

plaats voor het communicatiebureau dat ons hierbij zal gaan ondersteunen. We 

hebben het komende jaar de ambitie om samen met onze gemeenten 100 

nieuwe medewerkers vanuit het onbenutte arbeidspotentieel een dienstverband 

aan te bieden bij WSD en door te laten stromen naar een zo regulier mogelijke 

plek op de arbeidsmarkt. 

▪ Graag jullie speciale aandacht voor het bij de stukken gevoegde SER-advies van 

december 2023 “Gezond opgroeien, wonen en werken”. Het geeft een eerste 

reactie van de SER op de vraag van het kabinet aan de SER om hen te adviseren 

over sociaal-economische gezondheidsverschillen. De raad adviseert het beleid 

vooral te richten op het wegnemen van maatschappelijke oorzaken van 

gezondheidsrisico’s en op het verbeteren van de gezondheid van iedereen, met 

een gerichte en extra aandacht voor mensen in een kwetsbare positie. We zijn 

hiervoor collectief verantwoordelijk, waar het overheidsbeleid tot dusverre vooral 

gebaseerd was op individuele verantwoordelijkheid van de burger. De SER geeft 

een aantal aanbevelingen waaronder het bevorderen van bestaanszekerheid om 

een gezond leven te kunnen leiden o.a. door het verkrijgen en behouden van 

gezond werk en voldoende inkomen. Zorg dat iedereen die dat kan, goed en 

betaald werk kan verrichten. 

▪ Wil je iets delen met de Kenniskompanie (DKK) ons gezamenlijke innovatie en 

lobby platform? Neem dan na afloop nog wat flyers mee. Dan pakt DKK het 

samen met je op! Mw. Leemans van DKK is aanwezig op de tribune vanavond, 

tijdens de borrel kunt u kennis met haar maken. 
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▪ AB studiedag staat dit jaar gepland op 15 november (na de DB vergadering). 

Dagvullend tot 17.00 uur met daarna een informeel etentje. AB leden kunnen 

zich laten vervangen of eventueel nog een extra collega meenemen. 

▪ Er wordt nog een WSD filmpje getoond over inburgering. Mooi om te zien. 

▪ We hebben de kans om een interessante interactieve en bewustmakende 

activiteit in te plannen in het AB van 16 oktober a.s. Het is een serious game    

“1 uur in de bijstand”. Door Divosa en Cedris zijn we in contact gekomen met het 

bureau dat dit organiseert. In kleine groepjes kruip je online in de huid van een 

echtpaar uit een fictieve gemeente (gebaseerd op hoe de gemiddelde gemeente 

in Nederland werkt) en ga je hun huishoudboekje beheren. In het begin gaat dat 

makkelijk, maar al snel gebeuren er allerlei dingen waardoor zij een 

bijstandsuitkering aan moeten vragen. Tijdens de game ga je die uitkering dus 

ook echt aanvragen, heb je contact met de gemeente en ervaar je welke andere 

rechten en plichten daarbij komen kijken en wat dat met je doet. Dit alles tegen 

de achtergrond van zich opstapelende schulden en geld gebrek. Dan ervaar je 

zelf waar mensen tegen aan lopen.  

▪ Als we deze game gaan organiseren kost dat alles bij elkaar 2 uur en er zullen 

tegen die tijd ook wat reguliere agendapunten zijn, dus dan zouden we de AB 

vergadering graag iets verlengen. AB is geïnteresseerd, dus we gaan dit regelen. 

AB leden kunnen daarvoor alvast in de agenda noteren dat we 16 oktober een 

half uurtje eerder starten (19.30 -22.00 uur). Mw. Driessen stuurt de 

bestuurssecretariaten een mailtje hierover.  

 

4. Ingekomen: DB besluitenlijst van 23 juni en 12 juli jl. 

▪ Vastgesteld verslag DB 17 november 2023 

Geen opmerkingen n.a.v. 

▪ Vastgesteld verslag DB 13 december 2023 

Er wordt gevraagd of er aanmeldingen voortgekomen zijn uit de actie met de 

kerststol bij de voedselbanken. Dat is lastig te meten. Er is een algemene folder 

met QR code bij de kerststollen gedaan. Mensen die zich via die code melden 

komen dus uit op de algemene landingspagina Werving Brede Doelgroep en dan 

is er geen onderscheid te zien over hoe ze aan de QR code komen. 

▪ Vastgesteld verslag DB 19 januari 2024 

Verkoopoffertes Groenbestekken via DB; heeft te maken met mandatering en de 

hoogte van het bedrag.  
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5. Stand van zaken koers en bezetting 

▪ Mw. Bakker meldt vanaf publieke tribune de februari cijfers  bezetting P-wetters, 

net geen 700: 698. Dat is een mooie stijging. Straks licht zij dit verder toe in de 

presentatie bij punt 9. 

 

6. Wijziging GR WSD 2024  (ter besluitvorming) 

▪ Hierover is in de AB vergadering van december al gesproken, omdat we er iets 

meer tijd voor wilden nemen om het zorgvuldig te doen. Er ligt nu hier een 

voorstel dat nog in 2 fases naar gemeenteraden gaat voor reactie.  

▪ Er wordt aangegeven dat stukken zorgvuldig gelezen zijn en dat dit raadslid ook 

positief zal adviseren in zijn raad. WSD is een mooie organisatie met hart voor 

cliënten en we mogen met zijn allen trots zijn om deel uit te mogen maken van 

deze GR. Hem valt op dat bij andere GR-en de bestuurlijke gang van zaken vaak 

heel anders is, heeft WSD er ooit over nagedacht dat te wijzigen? Voorzitter 

geeft aan dat er misschien wel ooit over nagedacht is, maar dat dit nu met deze 

regeling aanpassen helemaal niet aan de orde is geweest. Het is historisch zo 

gegroeid dat bij AB raadsleden betrokken zijn en DB leden uit colleges en dat de 

vergadering openbaar is. Dat is best bijzonder.  

▪ In het licht van de overgang SW naar P-wet, waarbij gemeenten nadrukkelijk 

beleidsvrijheid op het domein hebben gekregen, is het wel kort even besproken. 

Maar we hebben aangegeven blij te zijn met de huidige samenstelling AB, breed 

en betrokken met raadsleden vertegenwoordigd.   

▪ AB stemt in met het voorstel dat door DB voorgeleid is. Het voorstel gaat nu 

richting Raden en colleges. 

 

7. Regeling subsidies begeleid werken WSD (ter besluitvorming) 

▪ AB gaat akkoord met de intrekking van de “verordening PGB en begeleid werken 

WSD” uit 2008 en met besluitvorming door het DB ten aanzien van vaststelling 

van de nieuwe regeling “Regeling subsidie begeleid werken WSD”. 

 

8. Mandatering DB voor gunning accountant (ter besluitvorming) 

▪ Dhr. Raaijmakers is betrokken bij het proces. Er was een lastige situatie omdat 

de huidige accountant moest stoppen en dat niet tijdig had aangegeven. Dus er 

is een zorgvuldig proces opgezet om op korte termijn een accountant te vinden. 
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Daarbij is hijzelf ook betrokken geweest vanuit DB. Wil AB het DB  mandateren 

om dit te mogen beslissen? Er zal zeker gelet worden op prijs/kwaliteit en 

zorgvuldig gewogen worden. Het zal gaan om 2 jaar om binnen de richtlijnen 

Europese Aanbesteding te blijven. In een volgend AB volgt verantwoording 

hierover vanuit DB. 

▪ AB stemt in met mandatering van het DB om de accountant te benoemen.  

 

9. Terugkoppeling en uitleg bijeenkomst 8 februari jl. “Werk Samen 

Doen/gezamenlijk doorontwikkelen” en vervolg (presentatie) 

▪ Op 8 februari heeft een goedbezochte bijeenkomst bij WSD plaatsgevonden met 

bestuurders, uitvoering Participatiewet en WMO uit alle gemeenten en WSD om 

elkaar bij te praten, inspireren en ambities te bespreken. We kijken terug op een 

heel fijne en zinvolle bijeenkomst waar veel ervaringen uitgewisseld zijn en 

nieuwe contacten gelegd. De Kenniskompanie (DKK) is hierin een verbindende 

factor. Dan hoeft het wiel niet steeds opnieuw uitgevonden worden per 

gemeente. Ook nieuwe ideeën kunnen daar gemeld worden via de QR code op de 

flyer en dan wordt het opgepakt.  

▪ Middels een interactieve presentatie en interview wordt dit belicht door dhr. 

Grevink en de dames Van Alphen, Bakker en Simons (Marina). Deze presentatie 

wordt toegevoegd aan Ibabs. 

▪ Conclusie is dat dit een heel waardevolle bijeenkomst was waar we zeker vervolg 

aan willen gaan geven. 

 

10. Rondvraag 

▪ Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  

 

11. Stukken ter kennisname 

▪ Opleververslag van de verbouwing: Wat er nu gerealiseerd is en ook binnen tijd 

en budget is een groot compliment waard. De complimenten worden 

overgebracht aan eenieder die bij de bouw betrokken is geweest.   
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12. Sluiting 

▪ Voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de 

vergadering. Er is gelegenheid om nog een drankje te doen aan de bar en na te 

praten, over de bijeenkomst van 8 februari of DKK bijvoorbeeld. 

 

 

Vastgesteld te Boxtel op 3 juli 2024 

 

 

Dhr. M. Roozendaal (voorzitter)   Dhr. Ir. J.H.C. Simons (secretaris) 


